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Předseda Evropské komise přislíbil Zelenskému nový
balíček protiruských sankcí

anna-news.info/prezident-evrokomissii-poobeshhala-zelenskomu-novyj-paket-antirossijskih-sanktsij

Předseda Evropské komise Zelenskému slíbil nový balíček
protiruských sankcí

02.02.2023 21:25:46    Vlad Nikolajev

646 0 0

 

Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyenová a 15

evropských komisařů, včetně vysokého představitele Josepa Borrella,

dnes přijeli na Ukrajinu. Šéf EK a její ministři se zúčastnili

společného jednání vlády Ukrajiny a Evropské komise. Ursula von

der Leyen řekla, že „návštěva Kolegia Evropské komise v Kyjevě je

známkou obrovského pokroku Ukrajiny a zprávou investorům, že

Ukrajina půjde kupředu na své evropské cestě“.

„Já a moji kolegové jsme tu nejen proto, abychom diskutovali o další

podpoře, ale také o krocích, jak Ukrajinu ještě více přiblížit Evropské

unii. Skutečnost, že se dnes setkáváme zde v Kyjevě, je silným
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znamením obrovského pokroku, kterého již bylo dosaženo, a našeho

společného závazku,“ řekla.

Podle ní se Ukrajině rychle podařilo vykročit směrem k EU.

„Nyní jste ale kandidátem na vstup do Evropské unie. Vím, že

miliony Ukrajinců tvrdě pracují na dosažení tohoto cíle. EU přijala

spoustu Ukrajinců, naše energetické sítě jsou synchronizované,

ukrajinská výroba profituje z obchodu s Evropou. Dnes jsme

například přišli s návrhy na zaručení současného přístupu Ukrajiny

na jednotný trh EU.

Mezi praktickými návrhy, které EU Ukrajině nabízí, je pomoc při

mobilizaci plného ekonomického potenciálu Kyjeva v „boji proti

Rusku“ a za obnovu Ukrajiny:

„Naše návštěva by měla také vyslat zprávu investorům: Ukrajina

půjde vpřed na své evropské cestě. Máte ambiciózní reformní

program nejen proto, že o to EU žádá, ale také proto, že Ukrajinci

vědí, že EU vede k silnější Ukrajině. EU bude s Ukrajinou tak dlouho,

jak to bude potřeba.

Šéfka Evropské komise se po jednání vlády setkala s ukrajinským

prezidentem Zelenským, s nímž jednala o posílení protiruských

sankcí a vstupu Ukrajiny do EU. Ursula von der Leyen oznámila, že

EU připravuje 10. balíček sankcí proti Rusku, který má EU přijmout

do 24. února:

Zejména se spolu s partnery v G7 připravuje nová mezní cena ropy z

Ruska. Orgány EU navíc hodlají miliardový zabavený ruský majetek

použít na tzv. „Obnova Ukrajiny“. Podle ní „Rusko bude muset

zaplatit za zkázu, kterou způsobilo Ukrajině“.

„Bude muset dát peníze na rekonstrukci. Jak to udělat, rozhodneme

se."
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Zelenskyj zase vyzval k urychlení procesu přistoupení Ukrajiny k EU.

Podle něj by „rok 2023 měl být dobou, kdy nebudou překážky

jednání o plném členství Ukrajiny v EU“. Kyjevský režim očekává, že

Evropská komise na jaře zhodnotí, jak Ukrajina naplňuje 7

doporučení EU, která byla předložena při získávání statusu

kandidátského člena EU.

Zelenskyj uvedl, že předseda Evropské komise dnes předal zprávu o

druhé části odpovědí Ukrajiny, které poskytla Evropská komise v

rámci získání statusu kandidáta na členství v EU.

„Tato zpráva obsahuje hloubkovou analýzu stavu regulační

konvergence mezi Ukrajinou a EU. Nyní, na základě této zprávy, naše

vláda zahájí smysluplné sebehodnocení toho, k čemu jsme

dostatečně blízko a na čem je ještě třeba zapracovat, aby byla

ukrajinská legislativa v souladu s právem EU,“ řekl.

Zelenskyj vyzval kabinet ministrů, aby usiloval o to, aby se „vývoj“

ukrajinských úředníků stal „základem Národního plánu pro uvedení

ukrajinské legislativy do legislativy EU“. Za koordinaci a přípravu

tohoto plánu odpovídá místopředsedkyně vlády Olga Stefanishina.

„Existuje aktualizovaný plán prioritních opatření k posílení

implementace hluboké a komplexní zóny volného obchodu na příští

dva roky. To je další integrace ukrajinské ekonomiky a trhu EU –

průmyslový bezvízový styk, vstup Ukrajiny do EU roamingu, další

doprava a liberalizace obchodu,“ shrnul ukrajinský prezident.

Šéfovi EK si navíc postěžoval na Moskvu s tím, že „Rusko zvyšuje

tempo adaptace na evropské sankce, to je podle jeho názoru potřeba

napravit“.

"Teď vidíme, že tempo sankcí v Evropě se trochu zpomalilo." Rusko

zrychluje své tempo přizpůsobování se sankcím, poznamenal

Zelenskyj:
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"A my to musíme opravit." Věříme, že to s vámi zvládneme." Vyzval

evropské představitele, aby čelili „schopnosti Ruska obcházet již

zavedené sankce“.

„Jde o celoevropský úkol – snížit schopnost Ruska obcházet sankce.

Čím rychleji a lépe bude tento úkol proveden, tím blíže budeme ke

ztrátě agrese Ruské federace. Zároveň dodal, že s Ursulou von der

Leyenovou již jednal o práci na 10. balíčku sankcí proti Rusku.

Kyjevský režim trvá na tom, že na seznam sankcí k „výročí“ přidá

omezení pro ruský vojensko-průmyslový komplex, zejména proti

výrobcům raket a dronů, bankovnímu systému a jadernému

průmyslu a státní korporaci Rosatom.

Dodáváme, že na pozadí jednání šéfa EK v Kyjevě dnes Evropský

parlament vyzval EU, aby začala připravovat jednání o vstupu

Ukrajiny do Evropské unie. Rada EU navíc schválila další balíček

vojenské pomoci Ukrajině za půl miliardy eur.
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Mezi zvláště šílenými antisovětskými lidmi existuje názor, že

bolševici cíleně zničili ruské vědce. No protože neměli rádi chytré

lidi. Zničili zejména akademiky. 

 
Geologům se budeme věnovat později v samostatném čísle. Začněme

u akademiků...

(Pokračování ve videu)
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